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 نفت تهران هم
رفت پیش پاس و راه آهن!

باشگاه نفت تهران که در ســال های گذشته در 
لیگ برتر توانســته بود موفقیت هــای زیادی را به 
دست آورد، بعد از اوضاع آشــفته در  سال گذشته 
به لیگ یک ســقوط کرد و حالا به دلیل نداشتن 
پشتوانه مالی به طور کامل منحل شد. این درحالی 
است که لیگ دسته اول هم با 17 تیم شروع شده و 
نفت تهران در جدول این دسته حضور ندارد. از سوی 
دیگر، خیلی ها تصور می کردند وزارت نفت باید این 
تیم را سرپرستی می کرده اما آنها گفته اند همه چیز 
را به بخش خصوصی سپرده اند و دخل و تصرفی در 
این باره ندارند. مجموعه اتفاقات باعث رفتن نفت به 

سمت نابودی مانند پاس تهران و راه آهن شد.

داد
روی

آمادگی برای اجرای کنسرت رایگان در بندرعباس بعد از تهران

رضا صادقی کنار دریا می خواند
         استاندار هرمزگان در گفت وگو با »شهروند«: برای برگزاری کنسرت رایگان از خوانندگان قانونی حمایت می کنیم

رؤسا، جا را برای جوان ها باز می کنند؟
 تاج، کفاشیان، ساکت، بهاروند، اسلامیان و اصفهانیان 6 رأس فوتبال با ابلاغ قانون جدید بازنشسته ها ممکن است صندلی شان را از دست بدهند

حمایت دختر نوازنده  تابوشکن از محسن چاوشی

 یک راکر دیگر زن به موسیقی ایران
اضافه می شود؛ نگین پارسا...

شــهروند| بعد از اینکه در چند وقت اخیر 
گروه راک صنم پاشــا با اجراهــای پرهوادارش 
نگاه موسیقی دوســتان را متوجــه پدیده راک 
زنان در عرصه موســیقی ایران کــرده، به نظر 
می رســد قرار است موســیقی راک یک پدیده 
جدید را نیز نظاره گر باشــد و او کســی نیست 
جــز نگیــن پارســا، دختــر نوازنــده ای که با 
تابوشــکنی هایش در دنیای موسیقی خیلی ها 
 را متوجــه اســتعداد عجیب وغریبــش کرده

 است.
نگین پارســا که ســاز تخصصــی اش گیتار 
الکتریک اســت و بــا حضور در کنســرت های 
موســیقی خوانندگانی چون کاوه یغمایی، رضا 
صادقــی و بنیامین بهادری تصــور مردانه بودن 
این ســاز را برهم زده است، با اشــاره به اینکه 
»تاکنون تابوهای زیادی را شکسته« به گزارش 
ایران آرت از اشــتیاقش بــرای راه اندازی یک 
گروه موســیقی راک می گویــد: در حال حاضر 
برای جمع آوری یک گــروه راک تلاش می کنم 
 و هدفــم منتشــرکردن قطعــات شــخصی ام

 است.
نگین پارســا اوضاع موســیقی بانوان را رو به 
بهبود می بیند. او درباره موسیقی راک اما چندان 
خوشبین نیست: حال موسیقی راک ایران خوب 
نیســت. حمایت مالی نمی شود و انسجام ندارد. 
ما به ســر و صدا و اعتراض و نقدهای سیاســی 

عادت کرده ایم.
با این  حــال در همین انــدک فضایی هم که 
وجــود دارد، ما نباید از حق مــان بگذریم، مثل 
محسن چاوشی که شجاعانه از حقش دفاع کرد. 
البته این انتخاب قطعا تبعاتی نیز خواهد داشت. 
در هر صورت از حرکت ایشان حمایت می کنم و 
بی صبرانه منتظر اجراهای زنده ایشان مخصوصا 
 قطعه پاروی بی قایق که بســیار دوستش دارم، 

هستم.

هیجان انگیز

میازاکی پس از حدود 6 سال به سراغ تولید یک فیلم جدید رفت. وقتی هایائو میازاکی بزرگ بخواهد 
از بازنشستگی برگردد تا آخرین انیمه خود را بسازد، همه چیز باید همچنان ایده آل جلو رود. ساخته در 
دست تولید او »شما چطور زندگی می کنید؟« یا )?How Do You Live( از کتاب 1۹۳7 با همین نام 
به  قلم انِزا برِو یوشینو اقتباس شده است. به گزارش دنیای تصویر، میازاکی در استودیو جیبلی تاکنون دو 
سال از مراحل تولید را پشت سر گذاشته و پیش بینی می شود تولید تا چهار سال دیگر ادامه داشته باشد تا 

کار باب میل میازاکی از آب درآید. 

بازگشت 
کارگردان 
 مشهور
از بازنشستگی 

نصرتی:  محمــد 
مسائل خیلی مهمتری 
در فوتبال ما وجود دارد 
که به آن بپردازند. این 
مقابــل  در  اتفــاق 
مشــکلاتی که وجــود دارد، هیچ اســت. 
برخی ها می خواهند افکار مردم را معطوف 
به چیزهای دیگــر کنند؛ چرا بــه امکانات 
ورزشگاه ها و مشــکلاتی که در بازی ها رخ 
می دهد، نمی پردازند؟ آیا ندیدند که در این 
هفته از بازی های لیگ، چــه اتفاقاتی روی 
سکوها افتاد؟ چرا همه به محرومیت این دو 
بازیکن می پردازند؟ دوره ما شدت این اتفاق 
و بازتاب آن خیلی بیشــتر بــود و برای دو 
بازیکــن جوان اســتقلال آن قــدر موضوع 
بازتاب پیدا نکرد. نباید هم بازتاب پیدا کند، 

چون اصلا کار درستی نیست.

چند  کامکار:  بیژن 
وقت پیش از یکی از منابع 
خبری شنیدم که علیرضا 
عصار، یکی از هنرمندان 
خوب موسیقی ایران که 
زحمات زیادی کشیده اند در جواب این سوال که 
از او پرسیدند: چرا مردم ایران از موسیقی ایرانی 
رویگردان شدند و پاپ و تکنو و... گوش می دهند 
جواب داده بود:»برای این که هنرمندان ما کار 
نکردند و دســت روی دست گذاشتند.« از این 
حرف بدجوری دلم سوخت، فقط خود من به 

طور شخصی ۱۴۰سی دی تولید کردم.

متن  تابش:  مسعود 
مصاحبــه مدیرعامــل 
ســایپا روبــه روی من 
تعجب  واقعــاً  اســت. 
می کنــم کــه اعــلام 
می کنند سپاهان فصل گذشته 40 میلیارد 
هزینه کرده اســت، آن هــم در صورتی که 
بودجه کل باشــگاه ســپاهان بــا 70 تیم 
مختلف در فصل گذشــته فقط 28 میلیارد 
تومان بوده است و چهار، پنج میلیارد هم از 
اسپانسر درآمدزایی داشته ایم. وقتی بودجه 
مصوب مــا 28 میلیارد بوده اســت، چطور 

40 میلیارد هزینه کرده ایم؟!

صدیقه کیانفر: حالم 
نســبت به گذشته بهتر 
است و این روزها در خانه 
در حال استراحت هستم. 
هیچ کس در این مدت به 
ملاقات من نیامده است. البته توانایی پذیرفتن 
ملاقات کننده  را هم نــدارم و اگر فقط تماس  
تلفنی با من گرفته شود تا جویای احوالم شوند، 

برایم بهتر است.

ره
چه

نیره خادمی | بعد از تهران، ظاهرا نوبت به بندرعباس 
رسیده اســت تا این بار مردم آن شــاهد گپ وگفت درباره 
کنسرت رایگان باشــند، آن هم کنار دریای جنوب. رضا 
صادقی که قبلا هم برای کنسرت رایگان خیابانی در تهران 
اعلام آمادگی کرده بود، دیروز هم گفت که اگر مسئولان 
اســتان هرمزگان و شــهرداری و فرمانداری بندرعباس 
حمایت کنند، کنار دریا کنسرت رایگان برگزار خواهد کرد. 
حرف های او البته با استقبال مسئولان شهری بندرعباس 
هم روبه رو شــد. کیانوش جهانبخش، عضو شورای شهر 
بندرعباس که رئیس انجمن موسیقی هرمزگان هم هست، 
دیروز در گفت وگو با »شهروند« از اعلام آمادگی مدیریت 
شهری و مسئولان استانی برای برگزاری این کنسرت خبر 
داد. او گفت که برخلاف تهران تاکنون بارها در بندرعباس 
کنسرت رایگان خیابانی برگزار شــده است که متولی آن 
ارشاد یا سازمان فرهنگی و هنری شهرداری بوده است: »اگر 
همایون شجریان نخستین بار برای کنسرت رایگان اعلام 
آمادگی کرده است و همه دستگاه ها دچار دستپاچگی در 
تهران شده اند، اما در بندرعباس اینطور نیست و برنامه ای 
اینچنینی برای ما عادی اســت. آمادگی داریم تدبیری 

اندیشیده شود تا این کنسرت در زمان مناسب برگزار 
شــود، چــون برنامه هــای 

این  در  اینچنینــی 
منطقه در نیمه 

ســال  دوم  
راحت تر 

برگزار می شود.« جهانبخش از رضا صادقی هم تشکر کرد 
که پیشنهاد  برگزاری کنسرت رایگان را داده است: »مطمئنا 
مجموعه شهری و دســتگاه های انتظامی که تا الان برای 
اجرای برنامه های اینچنینی همکاری کرده اند، از این به بعد 
هم به همکاری ادامه خواهند داد تا این رویداد رقم بخورد. 
خوشبختانه تا به حال هیچ کنسرتی در بندرعباس لغو نشده 
است، بنابراین  از این بابت نگران نیستیم.« عضو شورای شهر 
بندرعباس درباره اجرای کنسرت رایگان در کنار دریا هم 
گفت: »بیشتر جشن ها و برنامه های اینچنینی در بندرعباس 
در محدوده بوستان غدیر که به نام زیر پرچم  معروف است، 
برگزار می شود. رضا صادقی که خود برای کنسرت داوطلب 
است، می ماند تجهیزات و تبلیغات که با همکاری مسئولان 
تامین خواهد شد.« او معتقد است دستگاه های انتظامی و 
امنیتی هرمزگان در این زمینه کاربلد هستند: »نه تنها از 
رضا صادقی که از هر خواننده ای که برای کنسرت رایگان 
پیشنهاد بدهد، استقبال می کنیم، 
چون ما معتقدیم در این شرایط 
سخت اقتصادی، موسیقی به 
ایجاد شور و نشــاط و افزایش 
امیــد در میان مــردم کمک 
خواهد کرد.« در هر حال این 
عضو شورای شــهر امیدواری 
زیادی برای اجرای برنامه رضا 
صادقی داشــت تا این 
خواننده جنوبی، 
بالاخــره به 
ی  و ز ر آ
دیرینه 
خــود 
یعنی 

اجرای کنسرت رایگان برای مردم هرمزگان برسد، آن هم در 
شرایطی که در روزهای گذشته شایعه شد او قصد مهاجرت 

از ایران را دارد.
استاندار هرمزگان: حمایت می کنیم

فریدون همتی، استاندار هرمزگان هم البته در گفت وگویی 
که با »شهروند« داشــت از برگزاری کنسرت رایگان کنار 
دریا استقبال کرد و گفت: »مجموعه ای از اقدامات فرهنگی 
و هنری در این اســتان داریم که کنســرت هم یکی از آنها 
اســت، بنابراین در برنامه هایمان از هر کدام از خوانندگان 
کشورمان که مجوز قانونی فعالیت دارند حمایت می کنیم 
و درخواستشان را برای بررسی به ارشاد می دهیم تا نظم و 
امنیت را بتوانیم برقرار کنیم و به آنها اجازه برگزاری بدهیم.«
شهرام ناظری استادیوم آزادی را برای کنسرت 

تهران پیشنهاد کرد
 پیش از این ایده اجرای کنســرت رایگان از ســوی 
همایون شجریان در هفته های گذشته سروصدای زیادی 
در تهران ایجاد کرد و بعد هم خوانندگان زیادی ازجمله 
فرزاد فرزین، سیروان خســروی، حسین زمان و حتی 
حمید هیراد گفته اند حاضرند کنسرت رایگان خیابانی 
برگزار کنند. حالا هم جز رضا صادقی که گفته است برای 
مردم هم استانی خود کنســرت رایگان برگزار می کند، 
شهرام ناظری نیز دیروز به جمع این خوانندگان پیوست: 
»استادیوم صد هزار نفری آزادی را در اختیار ما بگذارند تا 
با همراهی گروه های موسیقی دیگر، شب های متعددی 
به شکل رایگان برای مردم کنسرت برگزار کنیم.« حالا 
تمامی این پیشنهادها از سوی شورای شهر و شهرداری 
تهران، وزارت ارشاد و خانه موسیقی مورد استقبال قرار 
گرفته است، اما هنوز خبری از موافقت مسئولان انتظامی 
و شــورای تامین نیســت. در هفته های گذشته حتی 
مسئولان فرهنگی و هنری شهرداری تهران با همایون 
شجریان جلسه ای گذاشتند تا درباره زمان و چگونگی آن 

تصمیم گیری شود.

با اجرای قانون بازنشســته ها فوتبال بدون هیچ تردیدی 
می تواند شاهد یک رنسانس اساسی در مدیریت خود باشد. 
به این اســامی دقت کنید! مهدی تاج رئیس،  علی کفاشیان 
نایب رئیس اول، محمدرضا ساکت دبیرکل، محمود اسلامیان 
و فریدون اصفهانیان دو عضو پرنفوذ هیأت رئیسه و درنهایت 
حیدر بهاروند نایب رئیس دوم فدراســیون فوتبال و رئیس 
سازمان لیگ. این 6 نفر که در سال های اخیر بیشترین قدرت 
مدیریتی در فوتبال ایران را در اختیار داشته اند،  بازنشسته اند 

و ممکن است بروند و جای خود را به جوان ها بدهند.

داســتان پر حکایت بازنشســتگی و فوتبال چند سالی 
می شود که کش وقوس داشته است. مدیران و صاحبان قدرت 
در فوتبال با اســتفاده از مطرح کردن موضوع دولتی نبودن 
و اینکه زیر نظر فیفــا فعالیت می کننــد، مجموعه خود را 
در این ســال ها در سایه نگه داشــتند، به طور مثال با اینکه 
فدراســیونی ها دو هفته قبل به صورت رسمی باز هم اعلام 
کردند که نهاد عمومی و غیر دولتی زیر نظر فیفا هســتند و 
شامل قانون بازنشستگی نمی شــوند، با واکنش نمایندگان 
مجلس،  نهادهای نظارتی و وزارت ورزش روبه رو شــدند و 
مشخص شد که فدراسیون فوتبال احتمالا این بار بر خلاف 
همیشه شامل قانون تصویبی جدید است و بازنشسته های 

آنجا هم باید از کار بیکار شوند.

پیگیری های خبرنگار »شــهروند« هم نشــان می دهد 
که در جلســه دو هفته قبل وزیر ورزش با رئیس فدراسیون 
فوتبال،  بحث جدی بین مسعود سلطانی فر و مهدی تاج به 
وجود آمده و وزیر به صراحت اعلام کرده تحت هر شرایطی 
فوتبالی ها نمی توانند خودشان را قسمتی جدا شده از کشور 
بدانند و بازنشسته ها باید استعفا بکنند و بروند و نیروی جوان 
جایگزین آنها شود. این اتمام حجت وزیر ورزش با فوتبالی ها 
باعث تغییر موضع اولیه مهدی تاج هم شد و رئیس فوتبال 
در مصاحبــه ای اعلام کرد: »هر چه قانــون بگوید من آن را 

می پذیرم و به قانون تمکین می کنم؛ اما مــواردی دارم که 
این موارد شامل حال بازنشسته ها نمی شود. با مصوبه جدید 
مجلس و در صورت تأیید شورای نگهبان بازنشسته ها قادر 

نخواهند بود در ارگان های دولتی فعالیت داشته باشند.«

اشــاره مهدی تاج به این موضوع اســت کــه می تواند با 
سوابق ایثارگری و جانبازی بر مســند قدرت باقی بماند و 
درنهایت او رئیس باقی خواهد ماند؛ اما محمدرضا ســاکت، 
علی کفاشیان، حیدر بهاروند، محمود اسلامیان و  فریدون 
اصفهانیــان احتمالا باید ترک خدمت کننــد، هر چند که 
آنها نیز ســابقه ایثارگری دارند و باید دید آیا این موضوع در 
قانون جدید وجود دارد یا خیر. حتی این موضوع که برخی 
از آنها از فدراسیون حقوق دریافت نمی کنند هم بعید است 
کارساز باشد و به این ترتیب تأثیرگذار ترین مدیران فوتبال 

ایران در ســال های اخیر به احتمال بســیار زیاد در آینده 
بســیار نزدیک باید خداحافظی کننــد. در واقع با توجه به 
اساسنامه فدراسیون فوتبال  تنها با اجرای قانون منع حضور 
بازنشسته ها بود که مسئولان می توانستند تغییر و تحولاتی 
جدی در مدیریت فوتبال ایران اجرا کنند. در غیر این صورت 
این سیستم می تواند به همین شکل سال ها به کار خود ادامه 

بدهد.

حالا سوال اساسی این اســت که با جدایی هر کدام از این 
مدیران که البته تــا آخرین لحظه برای ابقای هر کدام از آنها 
رایزنی انجام خواهد شــد،  چه مدیر جوانی جایگزین خواهد 
شــد؟ آیا اصلا مدیر جوانی برای تصدی پســت های مهم 
فوتبالی در این ســال ها پرورش داده شده است؟ این سوالی 

است که گذر زمان جواب آن را مشخص خواهد کرد.

شهروند| مقامات ارشد فدراسیون فوتبال وقتی دو سال قبل از سازمان بازرسی ابلاغیه ای برای قطع همکاری با بازنشسته ها دریافت کردند،  عذر نزدیک به 40 کارمند 
خود را خواستند؛ ولی نفرات اصلی که پست های کلیدی داشتند در سمت خود ماندگار شدند. درست است که آن موقع قانون فقط برای ضعیف تر ها اجرا شد اما حالا با 
مصوبه مجلس که به تأیید شورای نگهبان هم رسیده است، نوبت مقامات ارشد رسیده که برخلاف میل باطنی از صندلی مدیریتی خود دل بکنند. بد نیست بدانید که با 

سختگیری ها و مذاکرات انجام شده آنها هیچ راهی هم جز استعفا ندارند.

ون
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ت
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اگر احسـاس خـواب به شـما 
امنـی  مـکان  در  داد  دسـت 
ماننـد پارکینگ هـای جاده ای 
و  کنیـد  متوقـف  را  خـودرو 
بزرگـراه  شـانه  در  توقـف  از 

کنیـد. خـودداری 

 آسیایی هایی که
دنیای موسیقی را ترکاندند

گروه بی تی اس در آســتانه برگزاری یک تور 
بزرگ جهانی است

این گروه که 7جوان خوش  قد و بالای کره ای 
آن را تشکیل داده اند، راه چندین ساله را در یک 
شــب طی کرده و در عرض مدت کمی شــاهد 
درخشــش گروه بی تــی اس در ســطح جهانی 

هستیم.
برترین ها نوشــت: موفقیت گــروه بی تی اس 
به اندازه ای است که اخیرا شــاهد حضور آلبوم 
»عاشــق خودت باش« در صدر پرفروش ترین  
آهنگ هــای بیلبــورد ۲۰۰ موســیقی آمریکا 
هســتیم. این آلبوم بیش از ۱۳۵ هزار نسخه در 
آمریکا فروش داشته که این آمار برای یک گروه  

کره ای واقعا مثال زدنی است.
حدود ۵ سال پیش 7جوان خوش تیپ کره ای 
با نام های شــوگا، آر ام، جیــن، وی، جی هوپ و 
جونگ  کوک، گروهی را با نام بی تی اس تشکیل 

دادند.

خبر


